

Referat



Møte i Hovedutvalg Fotball mars 2023

Dato: 20.03.2023

Tid: 19:00-22:00

Referent:	Susanne Johnsen		
Tilstede:	Susanne Johnsen, Kim Straume, Kjartan Børtveit, Anita Vindenes, Hattun Bø, Ronny Ekren,		
Frafall:	Daniel Helleren, Olav Sanden		

Nr.	Sak	Ansv.	Frist
1.	<p>Nytt fra styret</p> <p>Sosiale medier Sotra SK er nå på Instagram og planlegger også å komme på Tik-Tok. Datteren til Irene har fått dette oppdraget.</p> <p>Nye stadion Alt er i rute mht. byggearbeidene på nye Stadion. Det er planlagt å starte opp arbeidet med legging av kunstgresset 3.april, men dette er væravhengig. Målsettingen er fortsatt å rekke første hjemmekamp i PostNord 17.april.</p> <p>Stand på Sartor Klubben har hatt to lørdager med stand på Sartor, det har blitt delt ut ballonger og sjokolade. Gruppen har fått tilsendt en liste med navn som må kontaktes.</p> <p>Byttedag Det ble samlet inn tøy på begge lørdagene på stand, man kan også levere tøy til Marita under trening for A-lag damer.</p> <p>Valgkomiteen innstilling for nytt styre Leder, Svein Olav Sørensen Nestleder, Cecilie Mikkelsen Dahl Fotball, Susanne Johnsen Håndball, Randi Mjøs Hordnes Turn og dans, Ronny Davidsen Andre idretter, Henrik Aasen Medlem, Tore Jarl Nesse Medlem, Siv Øye Carlsen Medlem, Øyvind Vikne Vara, Henriethe Mathiassen Vara, Jens-Otto Egidius</p>		

2.	<p>Rekrutt/junior og G15</p> <p>Eivinn er tatt opp i rekrutt og G15 står foreløpig nå med Tom som trener og foreldretrenere må stille opp. Eivinn melder om 8 nye spillere på trening denne uken. Rollefordeling mellom dem fungerer bra.</p> <p>En kandidat for G15 er kontaktet og det er holdt et møte. Anita tar saken videre.</p>		
3.	<p>Kapasitet hovedutvalg</p> <p>Etter valgkomiteens arbeid de siste ukene har vi fått noen navn på blokken som ønsker bidra inn i gruppen.</p> <p>Hovedstyret hadde også stand på Sartor to lørdager i mars og fotballen har fått tilsendt en liste med navn på personer som ønsker bidra inn mot arrangementer. Susanne kontakter disse.</p>		
4.	<p>Innkommende sak vedr. dommer</p> <p>Saken ble behandlet i gruppen og grunnet personvern holdes informasjon innad i Hovedutvalg Fotball.</p>		
5.	<p>Innkommende sak fra Jørgen ang. Facebook side</p> <p>Saken sendes videre til Hovedstyret som skal ha en person ansvarlig for bærekraft og samfunnsarbeid i 2023.</p>		
6.	<p>Innkommende sak fra Gry ang. logo på tøy</p> <p>Laget spiller en kamp i Sotra tøy og en kamp i Telavåg tøy. Sak ang logo er derfor løst, men dette er noe som kan komme tilbake til gruppen med en annen anledning.</p>		
7.	<p>Runde rundt bordet</p> <p><u>Møteplan for 2023</u></p> <p>Sendt ut til alle, lagt inn i kalender frem til og med juni. De inviterte er gruppen og SU ungdom. Leder SU barn er ikke funnet pr. nå. Daniel og Olav er «optional».</p> <p><u>Senior herrer</u></p> <p>Første hjemmekamp 17/04. Liste over trenere som skal ha sete på stadion sendes til Olav og Ronny. Tar kontakt med hjelpere. Målklubben kveld med herrene i morgen.</p>		

Materialforvalter:

Fått nettbutikken opp å gå. Fortsatt litt rusk. I dialog med Dan ang. faktura og varslng. Ikke alle har sendt inn lister.

Sotraskolen:

Hvis man melder seg på grasrotkurs og ikke deltar på alle dagene vil man ikke få bestått kurs. Vi melder tilbake til kursholdere i vår klubb ang. dette. De som ikke møtte må ta de siste dagene neste gang, evt oppsøke andre klubber somholder kurs.

Samarbeidsklubber:

Hører med Torstein ang status på Øygarden.

Dommer:

Mangler fortsatt en ansvarlig barnefotball.
Dommersamling fredag, klubbdommer kurs neste uke. Eskil på FLK1, hør med Dan om å få dette i klubb.

Norway Cup:

Frist i klubb 30 april, sendt ut mail på lagledere, alle lag må stille med en kandidat i arbeidet.

Hatt et møte, alle lag var representert, sende to lag mer enn i fjor. Buss er ok. Påmeldingslink opprettet , frist 15 april. Påmelding NC 15 mai. Når alle lager påmeldt blir det foreldremøte, regler på agenda. Bedt om hjelp!

Det ble stilt spørsmål om søsken kan danne lag og melde seg på som Bekkelaget. Vi tok en runde rundt bordet og sak vedr barnelag til NC ble nedstemt!

Fair-Play:

Gjennomført 3 møter, to neste uke. J14 og A-lag herrer gjenstår. Junior og rekrutt og A-lag skal ta kurs på nett. Trenerforum barnefotball onsdag. Ny runde på høsten. Snakker om verdier, snakker om å være sotraspiller, klubbtilhørighet.

Anlegg:

Noen mål holder på å falle fra hverandre. Burde tatt en runde med status på mål. Kim må se på dette.

Tilsynsordninger:

Vaktlister sendt ut til sommer, mangler en del tilbakemeldinger for ukene etter påsken.

	<p><u>Annet:</u></p> <p><u>Bambusa:</u> Inngår avtale med dem, første runde i uke 35. 50/50 fordeling klubb og lag. Ta kontakt med dem videre ang. sponsor for Sartor Cup.</p> <p><u>Botkasse:</u></p> <p>Anita har sendt inn sak ang. botkasse. Vi skal ikke ha dette på junior. Vi legger ut noe på hjemmesiden, samt lager en plakat i garderoben.</p> <p>Anita har vært på teams med NFF med tema «Vold og seksuelle overgrep» og ønsker ta ansvar for en kveld med trenere rundt temaet.</p> <ul style="list-style-type: none">• Hva er vold og seksuelle overgrep?• Hvordan forebygge i egen klubb?• Hvordan håndtere eventuelle saker i klubb?• Hvilke verktøy har vi til hjelp for klubb?		
--	---	--	--